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OBEC  RATENICE 
 321 785 304    Ratenice 67, 289 11 pošta Pečky   

    obec@ratenice.cz    www.ratenice.cz 

  
 

ZÁPIS A USNESENÍ 
 

z 9. zasedání zastupitelstva obce Ratenice konaného 

dne 29.9. 2016 od 19 hodin na Obecním úřadě Ratenice, Ratenice 67. 
 

Přítomni: Ing. Martina Podskalská, Vladimír Klouda, Jan Sadek,  Ing. Martina Macháčková, Mgr. 

Luděk Kudláček, Roman Hovorka, Eva Šmejkalová, , Ing. Karel Posolda, Ladislav 

Kratochvíl 

 

Host: Ing.arch. Hladík, Pavel Rek 

 

 

 

 

A/ ÚVOD 

Zasedání zahájila starostka Ing. Martina Podskalská a oznámila, že podle prezenční listiny je zasedání 

zastupitelstva obce (dále jen ZO) usnášeníschopné. Přítomní byli seznámeni s návrhem programu 

zasedání, který je součástí zápisu a byl zveřejněn zákonem stanoveným způsobem. Zápis ze zasedání 

pořizuje Ing.Karel Posolda.  

 

B/ VOLBA OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU 

Starostka navrhuje ověřovatele zápisu: Jan Sadek, Eva Šmejkalová. 

 

Návrh usnesení č. 1: ZO volí ověřovateli zápisu pana Jana Sadka a paní Evu Šmejkalovou. 

Hlasování: 9 pro, 0 proti,  0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

C/ NÁVRH PROGRAMU ZASEDÁNÍ 

Připomínky členů zastupitelstva obce k programu zasedání vzneseny nebyly.  

 

Návrh programu: 

 

1. ověřovatelé zápisu  

2. studie Obecní úřad 

3. kupní smlouva 

4. různé 

 

  

Návrh usnesení č. 2: ZO schvaluje výše navržený program. 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 
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D/ PROGRAM ZASEDÁNÍ 

 

 

2. Studie Obecní úřad 

 

Pan Ing. arch. Hladík seznámil ZO se studií rekonstrukce obecního úřadu. ZO projednává požadavky na 

využití prostoru, aby s nimi byla studie v souladu. Na příštím zasedání se vybere finální studie. 

 

3. Kupní smlouva 

 

Paní starostka předložila návrh na odkoupení pozemek č. 146/51 o výměře 32 m2 od firmy D.M. 

Develop Beta Pardubice za 1 Kč z důvodu výstavby nového chodníku.  

 

Návrh usnesení č. 3: ZO schválilo odkoupení pozemku č. 146/51 o výměře 32 m2 za cenu 1,-Kč od 

firmy D.M.Develop Beta Pardubice. 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

 

4. Různé 

 

Firma Libor Černohlávek, Církvice nabízí možnost recyklace použitého oleje na vaření. Nádoba na sběr 

oleje by byla umístěna na sběrném místě. Služba je zadarmo.  

 

Návrh usnesení č. 4: ZO schválilo uzavření smlouvy o poskytnutí služby sběru použitého jedlého 

oleje z domácností. 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

Skladatel a rodák Antonín Hofman bude mít výročí úmrtí. Zároveň působil v Nymburku. Pan Kudláček 

navrhuje uspořádání koncertů na jeho počest v Ratenicích a Nymburku.   

 

Kontejnery: 

 

1.10. Podskalský  

8.10. Sadek  

15.10. Kudláček  

22.10. Hovorka 

29.10. Macháčková  

 

Další schůze ZO : 31.10.2016 od 19.00 hod. 

 

V Ratenicích dne 29.9.2016 

 

 

 

     ……………………………………….                                 ……………………………………. 

               Ing. Martina Podskalská            Vladimír Klouda 

               starosta                                                                                   místostarosta 

 

 

 

 

Zápis ověřili:            ………………….. 

 

     ………………….. 


